
           

            

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Σέρρες,  30/10/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών  
 

Προς:   Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 

 
ΘΕΜΑ:  «Αποζημίωση στελεχών – έκτακτη οικονομική ενίσχυση»  

 
     

Κύριε Υπουργέ,  
 

Υπάρχει έκδηλη δυσαρέσκεια των στελεχών του Στρατού Ξηράς, όπως έχουμε ενημερωθεί 
από την Πανελλαδική Ομοσπονδία Ενώσεων Στρατιωτικών,  αναφορικά με την κατανομή 
των ημερών εκτός έδρας, που προτίθεται να χορηγήσει το ΓΕΣ, ως εφάπαξ αποζημίωση 
για την κάλυψη αναγκών λόγω των αυξημένων και παρατεταμένων μέτρων επιφυλακής και 
επιτήρησης για την αντιμετώπιση εξωτερικών απειλών, σε σύγκριση με τα λοιπά δύο (2) 
Γενικά Επιτελεία. Στις 30 Σεπτεμβρίου 2020, μάλιστα, ανακοινώσατε αυτολεξεί: «Κατόπιν 
πρωτοβουλίας της Πολιτικής Ηγεσίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας και σύμφωνα με την 
εισήγηση της Στρατιωτικής Ηγεσίας, εγκρίθηκε έκτακτο κονδύλι ύψους 15.000.000 ευρώ, 
για την οικονομική ενίσχυση του προσωπικού των Ενόπλων Δυνάμεων. Τα παραπάνω 
ποσά είναι επιπρόσθετα της καταβληθείσας αποζημίωσης λόγω ανάκλησης των θερινών 
αδειών του προσωπικού προκειμένου δι’ αυτής να ανταποκριθούν στις έκτακτες συνθήκες 
του τελευταίου τριμήνου.» 
 

Παρόλα αυτά, μέχρι και σήμερα, παρά την ως άνω εξαγγελία, τα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων, ούτε έχουν ενημερωθεί σχετικώς, ούτε έχει καταβληθεί το παραμικρό ποσό 
στους τραπεζικούς λογαριασμούς τους, παρά την αντίθετη γνώμη που έχει δημιουργηθεί 
στην κοινή γνώμη. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός : 

Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση αποδέσμευση και απόδοση των ως άνω 
αναλογούντων ποσών σε κάθε στέλεχος των Ενόπλων Δυνάμεων, σύμφωνα με τις 
ανωτέρω εξαγγελίες σας; 
 

 

Ο ερωτών βουλευτής 
 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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